

Ref: KIPCO/DGCEO 21/24 dated March 5, 2024

**Boursa Kuwait Company
State of Kuwait**

السادة / شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

**Subject: Disclosure of KIPCO regarding the
election of the Chairperson of the Board of
Directors of Jordan Kuwait Bank**

**الموضوع: افصاح المشاريع بخصوص انتخاب رئيس مجلس
ادارة البنك الأردني الكويتي**

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

**Samer Khanachet
Deputy Group CEO**

كيبكو
KIPCO

13

سامر خناشيت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Material Information Disclosure Form

5/3/2024		التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Please note that Sheikha Dana Nasser Al-Sabah is elected as Chairperson of the Board of Directors of Jordan Kuwait Bank (subsidiary of KIPCO Group).	تود شركة كيبكو إفادتكم عن انتخاب الشيخة ادانا ناصر الصباح رئيسا لمجلس ادارة البنك الاردني الكويتي (بنك تابع لمجموعة المشاريع).	المعلومة الجوهرية Material Information
None.	لا يوجد.	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the Material Information on the company's Financial Position



Samer Khanachet
Deputy Group CEO

كيبكو
KIPCO

13 سامر خنشت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

13